
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 12. september 2017 
 
 
Til stede 
Lise, Mette, Sara, Anne-Dorthe og Charlotte 
 
Fraværende 
Ole 
 
Pkt. 1 – Valg af mødeleder  
Lise blev valgt til mødeleder. 
 
Pkt. 2 – Godkendelse af dagsorden  
Den udsendte dagsorden blev godkendt med mindre justeringer. 
 
Pkt. 3 – Status vedr. GEF og husleje 
Kassereren orienterede om status. 
 
Pkt. 4 – Info omkring Gården 
Generel orientering omkring 1. sal. 
Tagrender: Vi besluttede at betale halvdelen af udgiften til de nye tagrender på gården dvs. den 
del, 1. salen står for (Lise giver Mik besked). 
 
Pkt. 5 – Dagsorden til fællesmødet den 19. september 
Lise fremlagde udkast til dagsorden for det kommende fællesmøde, der blev godkendt med mindre 
justeringer. 
 
Pkt. 6 – Nyt fra Ole (via mail) 
Ole efterlyste status vedr. svelleprojektet. Ifølge kommunens udvalgsformand Lars Simonsen, kan 
det tage 3-5 år, før kommunen tager beslutning om det kommende stiforløb. Derfor bør vi få 
færdiggjort det godkendte projekt snarest. Charlotte taler med Flemming herom, så vi ved næste 
fællesmøde kan få en oversigtsplan over projektets færdiggørelse. 
 
Ole foreslår, at Helge/Mikael på næste fællesmøde tegner og fortæller om stiudvalgets og 
Skeltoftens møde med Lars Simonsen (AD taler med Helge herom). 
 
Pkt. 7 – Evt. 
 
 
Referent: Lise 
 
Næste bestyrelsesmøde: tirsdag den 10. oktober 2017 kl. 20.00. 
 
 


